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Skrivelse om arrendeavtal för idrottsfastigheter 
 
År 2011 överfördes ansvaret för idrottsfastigheterna från idrottsnämnden till 
fastighetsnämnden. Efter överföringen år 2011 har ansvaret för vissa arrendeavtal fortsatt 
legat kvar hos idrottsnämnden. Det gäller främst föreningsavtal. I budget 2017 beslutades 
sedermera bl.a. att arrenden skulle flyttas från idrottsnämnden till fastighetsnämnden. Ett 
arbete påbörjades då för att successivt föra över ansvar för arrendeavtal från idrottsnämnden 
till fastighetsnämnden. 
 
I flera av de äldre avtal som idrottsnämnden haft ansvar för har arrendeavgifterna varit 
kraftigt subventionerade jämfört med de prissättningsprinciper som normalt tillämpas av 
staden i arrendeavtal. När fastighetsnämnden övertar ansvaret för arrendeavtalen har avtalen 
därför sagts upp i slutet av avtalstiden för villkorsändring och nya avtal tecknats med berörda 
föreningar. Av särskilt intresse är att få redovisat hur aktuella tennisföreningar som berörs av 
nya arrendeavtal påverkas och själva har hanterat åtaganden och underhåll av sina 
anläggningar och finansiering av dessa. 
 
Med anledning av ovanstående önskar vi därför svar på följande frågor. 

1. Hur säkerställer förvaltningarna att ”likabehandlingsprincipen” gäller mellan olika 
idrotter samt mellan olika idrottsföreningar i samband med att nya avtal tecknas? 

2. Hur säkerställer förvaltningarna att de nya avtalen kan fasas in på ett sätt som är 
hållbart för föreningarna och möjliggör ett starkt och levande föreningsliv i staden? 

3. Hur har processen med nya arrendeavtal samt successiv nedtrappning av extrastöden 
till de olika tennisföreningarna genomförts? 

4. Hur har respektive tennisförening med arrendeavtal med staden tagit ansvar för att 
underhålla sina idrottsanläggningar och sköta sina bankamorteringar enligt 
ursprungsavtalen?


